
 

 

 

   

Kontrollutvalget i Alta kommune 

 

  1 av 14  

M Ø T E P R O T O K O L L  

Møte nr. 2-25 

Tid:  30.04.2025 kl. 10:00 - 14:15 

Sted: Formannskapssalen - Parksenteret  

  

Til stede: Marianne Haukland, leder  

Otto Erik Aas, nestleder 

Alf Bjørn, medlem  

Ronny Kristiansen, varamedlem   

Beate Digre, varamedlem  

Inger Lise Balandin, varamedlem   

 

Meldt forfall: Rut Olsen, medlem  

Mona Henrix, medlem   

Ronny Blomkvist, varamedlem 

Eskild Bakke, medlem  

Bente Haug, medlem   

Nils Ferdinand Arnesen, varamedlem  

Eva Birgitte Carlsdotter Schjetne, varamedlem   

Stian Hætta Fjellheim, varamedlem   

  

Andre: Alta kommune 

Kommunedirektør Oddvar Konst, i sak 18/25 og 20/25  

 

Alta Havn KF 

Styreleder Jan Martin Rishaug, i sak 19/25 

 

KomRev Nord IKS  

Oppdragsansvarlig regnskapsrevisor Tove Kronstad Sundstrøm, i sak16/25 tom 24/25 

 via Teams  

Revisor Sissel Rasmussen, i sak 16/25 tom 20/25 via Teams   

Oppdragsansvarlig forvaltningsrevisor Margrete Mjølhus Kleiven, i sak 22/25 til 24/25  

via Teams  

 

Kusek IKS  

Rådgiver Anne Berit Bæhr  
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SAKSLISTE 

16/25 Godkjenning av innkalling  

17/25 Godkjenning av saksliste  

18/25 Orientering om status boligtomter - Alta kommune  

19/25 Kontrollutvalgets uttalelse til årsregnskap og årsberetning 2024 - Alta 
havn KF 

20/25 Kontrollutvalgets uttalelse til årsregnskap og årsberetning 2024 - Alta 
kommune  

21/25 Rutiner for oppstart, bestilling, behandling og oppfølging av 

forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll 

22/25 Status på bestilt forvaltningsrevisjon av grunnskolen - IKT i opplæringen  

23/25 Status på bestilt forvaltningsrevisjon av avvik og varsling i helse- og 
omsorgssektoren  

24/25 Oppstart forvaltningsrevisjon om kontraktinngåelse for midlertidige 
rådhuslokaler - Alta kommune 

25/25 Kommunikasjonsstrategi - kontrollutvalget i Alta kommune 

26/25 Endringer i møteplan for 2025 - kontrollutvalget i Alta  

27/25 Referatsaker møte 02-25 

 

 
Leder Marianne Haukland åpnet møtet og ønsket velkommen.  

 
 

Sakene ble gjennomført i følgende rekkefølge: 
 

16/25 

17/25 

20/25 

18/25 

19/25 

21/25 

22/25 

23/25 

24/25 

25/25 

26/25 

27/25 

 
Leder fikk innvilget permisjon mellom kl. 10.50 og 12.00, og var ikke til stede under votering i sak 

20/25 og under behandling av sak 18/25. 
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SAK 16/25 GODKJENNING AV INNKALLING  

 

Vedtak: 

 

Kontrollutvalget godkjenner innkalling til møte 30.04.2025 

 

Behandling: 

 

Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.   

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Kontrollutvalget godkjenner innkalling til møte 30.04.2025 

 

 

SAK 17/25 GODKJENNING AV SAKSLISTE  

 

Vedtak: 

 

Kontrollutvalget godkjenner saksliste til møte 30.04.2025 

 

Behandling: 

 

Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.   

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Kontrollutvalget godkjenner saksliste til møte 30.04.2025 

 

 

SAK 18/25 ORIENTERING OM STATUS BOLIGTOMTER - ALTA KOMMUNE  

 

Vedtak: 

 

Kontrollutvalget tar orienteringen fra kommunedirektøren om status for boligtomter i Alta 

kommune til orientering.  

 

Behandling: 

 

Kommunedirektør Oddvar Konst orienterte om status for utbygging av boligområder i Alta 

kommune.  

Kontrollutvalget stilte spørsmål og drøftet saken.  

 

Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.   
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Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Kontrollutvalget tar orienteringen fra kommunedirektøren om status for boligtomter i Alta 

kommune til orientering.  

 

 

SAK 19/25 KONTROLLUTVALGETS UTTALELSE TIL ÅRSREGNSKAP OG ÅRSBERETNING 
2024 - ALTA HAVN KF 

 

Vedtak: 

 

Kontrollutvalgets vedtar følgende uttalelse som sendes til kommunestyret, jf. forskrift om 

kontrollutvalg og revisjon § 3:  

  

Kontrollutvalget har 30. April 2025 behandlet Alta Havn KF’s særregnskap for 2024. Grunnlaget for 

behandlingen har vært avlagt revidert særregnskap, styrets årsberetning og revisors beretning av 8. 

April 2025. Kontrollutvalgets uttalelse sendes kommunestyret for å legges fram i forbindelse med 

behandlingen av særregnskapet/konsolidert regnskap.  

  

Driftsregnskapet viser et netto driftsresultat på kr 4 559 598,-. Særregnskapet til Alta Havn KF for 2024 

viser et regnskapsmessig merforbruk på kr. 0. Særregnskapet består av balanse pr. 31. desember 

2024 driftsregnskap, kapitalregnskap og økonomiske oversikter for regnskapsåret avsluttet per 

denne datoen og noter til særregnskapet, herunder et sammendrag av viktige regnskapsprinsipper. 

Investeringsregnskapet 2024 viser et resultat i balanse.  

  

Særregnskapet og årsberetningen gir en oversikt over den økonomiske situasjonen for  

Alta Havn KF pr. 31.12.24. Kontrollutvalget tar foretakets årsberetning til orientering.  

  

Kontrollutvalget merker seg at det i balanseregnskapet framgår at langsiktig gjeld i tilknytning til 

Alta Havn KF er på kr. 45 364 344. Økning i langsiktig gjeld gjelder utvidelse fiskerikai og servicekai i 

Urnesbukta.   

  

Kontrollutvalget merker seg også at det i årsberetningen for 2024 sies at det jobbes med en 

fusjonering av Alta Industribygg AS inn under Alta havn KF. Kontrollutvalget vil i den sammenheng 

gjøre oppmerksom på at økonomien i Alta Havn KF og Alta Industribygg AS også kan virke inn på den 

økonomiske situasjonen til Alta kommune. Dette siden Alta Industribygg AS er heleid av Alta Havn KF 

som er en del av kommunen som rettssubjekt.   

  

Kontrollutvalget merker seg ellers at revisors beretning er en normalberetning med følgende 

konklusjoner:  

  

Etter vår mening  

• oppfyller årsregnskapet gjeldende lovkrav, og  

• gir årsregnskapet i det alt vesentlige en dekkende fremstilling av den finansielle stillingen til 

foretaket per 31. desember 2024, og av resultatet for årsregnskapet avsluttet per denne 

datoen i samsvar med kommunelovens regler og god kommunal regnskapsskikk i Norge.   
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Behandling: 

 

Styreleder Jan Martin Rishaug orienterte om regnskap, årsmelding, prosjekter og status for Alta 

Havn KF.  

Kontrollutvalget stilte spørsmål og drøftet saken.  

 

Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.   

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Kontrollutvalgets vedtar følgende uttalelse som sendes til kommunestyret, jf. forskrift om 

kontrollutvalg og revisjon § 3:  

  

Kontrollutvalget har 30. April 2025 behandlet Alta Havn KF’s særregnskap for 2024. Grunnlaget for 

behandlingen har vært avlagt revidert særregnskap, styrets årsberetning og revisors beretning av 8. 

April 2025. Kontrollutvalgets uttalelse sendes kommunestyret for å legges fram i forbindelse med 

behandlingen av særregnskapet/konsolidert regnskap.  

  

Driftsregnskapet viser et netto driftsresultat på kr 4 559 598,-. Særregnskapet til Alta Havn KF for 2024 

viser et regnskapsmessig merforbruk på kr. 0. Særregnskapet består av balanse pr. 31. desember 

2024 driftsregnskap, kapitalregnskap og økonomiske oversikter for regnskapsåret avsluttet per 

denne datoen og noter til særregnskapet, herunder et sammendrag av viktige regnskapsprinsipper. 

Investeringsregnskapet 2024 viser et resultat i balanse.  

  

Særregnskapet og årsberetningen gir en oversikt over den økonomiske situasjonen for  

Alta Havn KF pr. 31.12.24. Kontrollutvalget tar foretakets årsberetning til orientering.  

  

Kontrollutvalget merker seg at det i balanseregnskapet framgår at langsiktig gjeld i tilknytning til 

Alta Havn KF er på kr. 45 364 344. Økning i langsiktig gjeld gjelder utvidelse fiskerikai og servicekai i 

Urnesbukta.   

  

Kontrollutvalget merker seg også at det i årsberetningen for 2024 sies at det jobbes med en 

fusjonering av Alta Industribygg AS inn under Alta havn KF. Kontrollutvalget vil i den sammenheng 

gjøre oppmerksom på at økonomien i Alta Havn KF og Alta Industribygg AS også kan virke inn på den 

økonomiske situasjonen til Alta kommune. Dette siden Alta Industribygg AS er heleid av Alta Havn KF 

som er en del av kommunen som rettssubjekt.   

  

Kontrollutvalget merker seg ellers at revisors beretning er en normalberetning med følgende 

konklusjoner:  

  

Etter vår mening  

• oppfyller årsregnskapet gjeldende lovkrav, og  

• gir årsregnskapet i det alt vesentlige en dekkende fremstilling av den finansielle stillingen til 

foretaket per 31. desember 2024, og av resultatet for årsregnskapet avsluttet per denne 

datoen i samsvar med kommunelovens regler og god kommunal regnskapsskikk i Norge.   
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SAK 20/25 KONTROLLUTVALGETS UTTALELSE TIL ÅRSREGNSKAP OG ÅRSBERETNING 
2024 - ALTA KOMMUNE  

 

Vedtak: 

 

Kontrollutvalget vedtar følgende uttalelse som sendes til kommunestyret med kopi til 

formannskapet, jfr. kommuneloven § 14-3 tredje ledd og forskrift om kontrollutvalg og revisjon § 

3:  

  

Kontrollutvalget har i møte 30. april behandlet Alta kommunes årsregnskap for 2024. Grunnlaget for 

behandlingen har vært det avlagte reviderte årsregnskapet, kommunedirektørens årsmelding og 

revisors beretning av 8. april 2025.   

  

Kontrollutvalgets uttalelse sendes kommunestyret, med kopi til formannskapet, for å legges fram i 

forbindelse med behandlingen av årsregnskapet.  

  

Alta kommunes årsregnskap viser et netto negativt driftsresultat på kr 87 317 217,- i kommunekassen, 

og et netto negativt driftsresultat i det konsoliderte årsregnskapet på kr. 82 757 620,-. Årsregnskapet 

består av:  

  

• Kommunekassens årsregnskap, som består av balanse per 31. desember 2024, 

bevilgningsoversikter drift og investering, økonomisk oversikt drift og oversikt over samlet 

budsjettavvik og årsavslutningsdisposisjoner for regnskapsåret avsluttet per denne datoen 

og noter til årsregnskapet, og  

• Konsolidert årsregnskap som består av balanse per 31. desember 2024, driftsregnskap, 

investeringsregnskap, for regnskapsåret avsluttet per denne datoen, og noter.  

  

Årsregnskapet (kommunekassen), konsolidert årsregnskap og årsmelding gir en oversikt over den 

økonomiske situasjonen for Alta kommune per 31. desember 2024.  

Kontrollutvalget merker seg at revisor i sin revisorsberetning konkluderer med følgende når det 

gjelder uttalelse om årsregnskapet:  

Etter vår mening:  

• Oppfyller kommunekassens årsregnskap gjeldende lovkrav og gir i det alt vesentlige en 

dekkende fremstilling av kommunekassens finansielle stilling per 31. desember 2024, og av 

resultatet for regnskapsåret avsluttet per denne datoen i samsvar med kommunelovens 

regler og god kommunal regnskapsskikk i Norge.  

• Oppfyller det konsoliderte årsregnskap gjeldende lovkrav og gir i det alt vesentlige en 

dekkende fremstilling av den finansielle stilling til Abc kommune som økonomisk enhet per 

31. desember 2024, og av resultatet for regnskapsåret avsluttet per denne datoen i 

samsvar med kommunelovens regler og god kommunal regnskapsskikk i Norge.  

 

Kontrollutvalget merker seg videre at revisor i sin revisorsberetning konkluderer med følgende når 

det gjelder uttalelse om årsmeldingen:  

Basert på kunnskapen vi har opparbeidet oss i revisjonen, mener vi at årsberetningen  

• Inneholder de opplysninger som skal gis i henhold til gjeldende lovkrav og  
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• at opplysningene om økonomi i årsberetningen stemmer overens med årsregnskapet.  

 

Kontrollutvalget merker seg videre at revisor i sin revisorsberetning konkluderer med følgende når 

det gjelder øvrige lovmessige krav:  

 

Konklusjon om registrering og dokumentasjon  

Basert på vår revisjon av årsregnskapet som beskrevet ovenfor, og kontrollhandlinger vi har funnet 

nødvendig i henhold til internasjonal standard for attestasjonsoppdrag (ISAE) 3000 

«Attestasjonsoppdrag som ikke er revisjon eller forenklet revisjonskontroll av historisk finansiell 

informasjon», mener vi at ledelsen har oppfylt sin plikt til å sørge for ordentlig og oversiktlig 

registering og dokumentasjon av kommunens regnskapsopplysninger i samsvar med lov og god 

bokføringsskikk i Norge. 

   

Uttalelse om redegjørelse for vesentlige budsjettavvik  

Vi har utført et attestasjonsoppdrag som skal gi moderat sikkerhet, i forbindelse med Alta 

kommunes redegjørelse for vesentlige budsjettavvik, enten det skyldes beløpsmessige avvik eller 

avvik fra kommunestyrets premisser for bruken av bevilgningene.  

 

Konklusjon  

Basert på de utførte handlingene og innhentede bevis er vi ikke blitt kjent med forhold som gir 

grunn til å tro at årsberetningen ikke gir dekkende opplysninger om vesentlige budsjettavvik.  

  

Kontrollutvalget vurderer kommunens årsmelding som oversiktlig og informativ.   

  

Kontrollutvalget støtter kommunedirektørens analyse og vurderinger av den økonomiske situasjonen 

slik de er presentert i årsmeldingen for 2024. Kontrollutvalget deler bekymringen som 

kommunedirektøren uttrykker angående det økonomiske resultatet for 2024, og understreker 

behovet for betydelige tiltak for å sikre økonomisk bærekraft i fremtiden. Kontrollutvalget viser i den 

sammenheng til følgende avsnitt i årsmeldingen:  

«Regnskapsåret 2024 forsterket utviklingen fra 2023. Avsluttet regnskap viste et merforbruk på hele 

140,5 millioner kroner. Netto driftsresultat etter strykninger ble på minus 87,3 millioner kroner eller 

minus 3,1 prosent. Resultatet medfører at alle avsetninger til fond må strykes, og at 72,6 millioner 

kroner måtte hentes fra disposisjonsfondet, som dermed er tomt. Etter dette gjenstår fortsatt et 

udekket merforbruk på 19,6 millioner kroner. Kommunestyret må fatte vedtak om en forpliktende 

plan for å dekke inn det i inn i løpet av 2025 og 2026.   

  

Det økonomiske resultatet for 2024 er et klart signal om at den driften Alta kommune har hatt over 

tid, ikke vil være økonomisk bærekraftig. Derfor må det gjøres store grep i årene som kommer.»  

  

Kontrollutvalget vil påpeke at det er viktig å ha løpende fokus på den økonomiske situasjonen og 

arbeide med å tilpasse utgiftsnivået til inntektsrammene for å møte framtidige utfordringer.  

 

Behandling: 

 

Kommunedirektøren presenterte årsregnskapet 2024 for Alta kommune.  

Kontrollutvalget stilte spørsmål og drøftet saken.  
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Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.   

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Kontrollutvalget vedtar følgende uttalelse som sendes til kommunestyret med kopi til 

formannskapet, jfr. kommuneloven § 14-3 tredje ledd og forskrift om kontrollutvalg og revisjon § 

3:  

  

Kontrollutvalget har i møte 30. april behandlet Alta kommunes årsregnskap for 2024. Grunnlaget for 

behandlingen har vært det avlagte reviderte årsregnskapet, kommunedirektørens årsmelding og 

revisors beretning av 8. april 2025.   

  

Kontrollutvalgets uttalelse sendes kommunestyret, med kopi til formannskapet, for å legges fram i 

forbindelse med behandlingen av årsregnskapet.  

  

Alta kommunes årsregnskap viser et netto negativt driftsresultat på kr 87 317 217,- i kommunekassen, 

og et netto negativt driftsresultat i det konsoliderte årsregnskapet på kr. 82 757 620,-. Årsregnskapet 

består av:  

  

• Kommunekassens årsregnskap, som består av balanse per 31. desember 2024, 

bevilgningsoversikter drift og investering, økonomisk oversikt drift og oversikt over samlet 

budsjettavvik og årsavslutningsdisposisjoner for regnskapsåret avsluttet per denne datoen 

og noter til årsregnskapet, og  

• Konsolidert årsregnskap som består av balanse per 31. desember 2024, driftsregnskap, 

investeringsregnskap, for regnskapsåret avsluttet per denne datoen, og noter.  

  

Årsregnskapet (kommunekassen), konsolidert årsregnskap og årsmelding gir en oversikt over den 

økonomiske situasjonen for Alta kommune per 31. desember 2024.  

Kontrollutvalget merker seg at revisor i sin revisorsberetning konkluderer med følgende når det 

gjelder uttalelse om årsregnskapet:  

Etter vår mening:  

• Oppfyller kommunekassens årsregnskap gjeldende lovkrav og gir i det alt vesentlige en 

dekkende fremstilling av kommunekassens finansielle stilling per 31. desember 2024, og av 

resultatet for regnskapsåret avsluttet per denne datoen i samsvar med kommunelovens 

regler og god kommunal regnskapsskikk i Norge.  

• Oppfyller det konsoliderte årsregnskap gjeldende lovkrav og gir i det alt vesentlige en 

dekkende fremstilling av den finansielle stilling til Abc kommune som økonomisk enhet per 

31. desember 2024, og av resultatet for regnskapsåret avsluttet per denne datoen i 

samsvar med kommunelovens regler og god kommunal regnskapsskikk i Norge.  

 

Kontrollutvalget merker seg videre at revisor i sin revisorsberetning konkluderer med følgende når 

det gjelder uttalelse om årsmeldingen:  

Basert på kunnskapen vi har opparbeidet oss i revisjonen, mener vi at årsberetningen  

• Inneholder de opplysninger som skal gis i henhold til gjeldende lovkrav og  

• at opplysningene om økonomi i årsberetningen stemmer overens med årsregnskapet.  
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Kontrollutvalget merker seg videre at revisor i sin revisorsberetning konkluderer med følgende når 

det gjelder øvrige lovmessige krav:  

 

Konklusjon om registrering og dokumentasjon  

Basert på vår revisjon av årsregnskapet som beskrevet ovenfor, og kontrollhandlinger vi har funnet 

nødvendig i henhold til internasjonal standard for attestasjonsoppdrag (ISAE) 3000 

«Attestasjonsoppdrag som ikke er revisjon eller forenklet revisjonskontroll av historisk finansiell 

informasjon», mener vi at ledelsen har oppfylt sin plikt til å sørge for ordentlig og oversiktlig 

registering og dokumentasjon av kommunens regnskapsopplysninger i samsvar med lov og god 

bokføringsskikk i Norge. 

   

Uttalelse om redegjørelse for vesentlige budsjettavvik  

Vi har utført et attestasjonsoppdrag som skal gi moderat sikkerhet, i forbindelse med Alta 

kommunes redegjørelse for vesentlige budsjettavvik, enten det skyldes beløpsmessige avvik eller 

avvik fra kommunestyrets premisser for bruken av bevilgningene.  

 

Konklusjon  

Basert på de utførte handlingene og innhentede bevis er vi ikke blitt kjent med forhold som gir 

grunn til å tro at årsberetningen ikke gir dekkende opplysninger om vesentlige budsjettavvik.  

  

Kontrollutvalget vurderer kommunens årsmelding som oversiktlig og informativ.   

  

Kontrollutvalget støtter kommunedirektørens analyse og vurderinger av den økonomiske situasjonen 

slik de er presentert i årsmeldingen for 2024. Kontrollutvalget deler bekymringen som 

kommunedirektøren uttrykker angående det økonomiske resultatet for 2024, og understreker 

behovet for betydelige tiltak for å sikre økonomisk bærekraft i fremtiden. Kontrollutvalget viser i den 

sammenheng til følgende avsnitt i årsmeldingen:  

«Regnskapsåret 2024 forsterket utviklingen fra 2023. Avsluttet regnskap viste et merforbruk på hele 

140,5 millioner kroner. Netto driftsresultat etter strykninger ble på minus 87,3 millioner kroner eller 

minus 3,1 prosent. Resultatet medfører at alle avsetninger til fond må strykes, og at 72,6 millioner 

kroner måtte hentes fra disposisjonsfondet, som dermed er tomt. Etter dette gjenstår fortsatt et 

udekket merforbruk på 19,6 millioner kroner. Kommunestyret må fatte vedtak om en forpliktende 

plan for å dekke inn det i inn i løpet av 2025 og 2026.   

  

Det økonomiske resultatet for 2024 er et klart signal om at den driften Alta kommune har hatt over 

tid, ikke vil være økonomisk bærekraftig. Derfor må det gjøres store grep i årene som kommer.»  

  

Kontrollutvalget vil påpeke at det er viktig å ha løpende fokus på den økonomiske situasjonen og 

arbeide med å tilpasse utgiftsnivået til inntektsrammene for å møte framtidige utfordringer.  

 

 

SAK 21/25 RUTINER FOR OPPSTART, BESTILLING, BEHANDLING OG OPPFØLGING AV 
FORVALTNINGSREVISJON OG EIERSKAPSKONTROLL 

 

Vedtak: 
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Kontrollutvalget vedtar rutiner for oppstart, bestilling, behandling og oppfølging av 

forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll, med de endringer som ble gjort på møtet.  

 

Behandling: 

 

Sekretariatet la frem forslaget til rutiner for oppstart, bestilling, behandling og oppfølging av 

forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll.  

 

Kontrollutvalget stilte spørsmål og drøftet saken.  

 

Leder foreslo følgende forslag til vedtak:  

Kontrollutvalget vedtar rutiner for oppstart, bestilling, behandling og oppfølging av 

forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll, med de endringer som ble gjort på møtet.  

 

Leders forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.   

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Kontrollutvalget vedtar rutiner for oppstart, bestilling, behandling og oppfølging av 

forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll. 

 

 

SAK 22/25 STATUS PÅ BESTILT FORVALTNINGSREVISJON AV GRUNNSKOLEN - IKT I 
OPPLÆRINGEN  

 

Vedtak: 

 

Kontrollutvalget tar revisorens statusoppdatering om forvaltningsrevisjonen av grunnskolen- bruk 

av ikt i opplæringen til orientering. 

 

Behandling: 

 

Oppdragsansvarlig forvaltningsrevisor orienterte om status for prosjektet.  

 

Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.   

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Kontrollutvalget tar revisorens statusoppdatering om forvaltningsrevisjonen av grunnskolen- bruk 

av ikt i opplæringen til orientering. 

 

 

SAK 23/25 STATUS PÅ BESTILT FORVALTNINGSREVISJON AV AVVIK OG VARSLING I 

HELSE- OG OMSORGSSEKTOREN  
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Vedtak: 

 

Kontrollutvalget tar revisorens statusoppdatering om forvaltningsrevisjonen av avvik og varsling i 

helse- og omsorgssektoren til orientering. 

 

Behandling: 

 

Oppdragsansvarlig forvaltningsrevisor orienterte om status for prosjektet.  

 

Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Kontrollutvalget tar revisorens statusoppdatering om forvaltningsrevisjonen av avvik og varsling i 

helse- og omsorgssektoren til orientering. 

 

 

SAK 24/25 OPPSTART FORVALTNINGSREVISJON OM KONTRAKTINNGÅELSE FOR 
MIDLERTIDIGE RÅDHUSLOKALER - ALTA KOMMUNE 

 

Vedtak: 

 

Med henvisning til kontrollutvalgets vedtak i sak 11/25, om omprioritering i plan for 

forvaltningsrevisjon 2025-2028, vedtar kontrollutvalget å sette i gang hendelsesbasert 

forvaltningsrevisjonen «Kontraktinngåelse for midlertidige rådhuslokaler i Alta kommune» med de 

forutsetninger som framgår av saksframlegget og dette vedtaket. 

 

Kontrollutvalget ber Alta kommunes revisor (KomRev Nord IKS) om å oversende en prosjektskisse 

som viser revisjonens tolkning av oppdraget. 

 

Kontrollutvalget forventer at revisjonen oversender prosjektskissen til kontrollutvalget v/ 

sekretariatet innen 4- 6 uker etter at bestillingen er formelt formidlet til revisjonen. 

 

Behandling: 

 

Sekretariatet orienterte om saken.  

 

Kontrollutvalget stilte spørsmål og drøftet saken.  

 

Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.   

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Med henvisning til kontrollutvalgets vedtak i sak 11/25, om omprioritering i plan for 

forvaltningsrevisjon 2025-2028, vedtar kontrollutvalget å sette i gang hendelsesbasert 
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forvaltningsrevisjonen «Kontraktinngåelse for midlertidige rådhuslokaler i Alta kommune» med de 

forutsetninger som framgår av saksframlegget og dette vedtaket. 

 

Kontrollutvalget ber Alta kommunes revisor (KomRev Nord IKS) om å oversende en prosjektskisse 

som viser revisjonens tolkning av oppdraget. 

 

Kontrollutvalget forventer at revisjonen oversender prosjektskissen til kontrollutvalget v/ 

sekretariatet innen 4- 6 uker etter at bestillingen er formelt formidlet til revisjonen. 

 

 

SAK 25/25 KOMMUNIKASJONSSTRATEGI - KONTROLLUTVALGET I ALTA KOMMUNE 

 

Vedtak: 

 

Kontrollutvalget vedtar forslaget til kommunikasjonsstrategi 

 

Behandling: 

 

Sekretariatet orienterte om saken.  

 

Kontrollutvalget stilte spørsmål og drøftet saken.  

 

Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.   

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Kontrollutvalget vedtar forslaget til kommunikasjonsstrategi 

 

 

SAK 26/25 ENDRINGER I MØTEPLAN FOR 2025 - KONTROLLUTVALGET I ALTA  

 

Vedtak: 

 

Kontrollutvalget flytter møtet fra tirsdag 3. juni og torsdag 5. juni 2025 og fastsetter følgende 

møteplan for resterende møter i 2025:   

 

Torsdag 5. juni 2025 

Torsdag 11. september 2025 

Torsdag 20. november 2025 

 

Behandling: 

 

Kontrollutvalget drøftet saken.  

 

Omforent forslag fra kontrollutvalget.  
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Kontrollutvalget flytter møtet fra tirsdag 3. juni og torsdag 5. juni 2025 og fastsetter følgende 

møteplan for resterende møter i 2025:   

 

Torsdag 5. juni 2025 

Torsdag 11. september 2025 

Torsdag 20. november 2025 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

 

Kontrollutvalget gjør endringer i møteplanen for 2025 og fastsetter følgende møtedatoer:   

 Xx.xx.xxxx  

 

 

SAK 27/25 REFERATSAKER MØTE 02-25 

 

Referatsak 5/25 

Godkjent protokoll fra møte i kontrollutvalget 13. Februar 2025  

 

Vedtak:  

Referatsak 5/25 tas til orientering. 

 

Saksbehandling:  

Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

Referatsak 5/25 tas til orientering. 

 

Referatsak 6/25  

PS 22/25 Forslag til revidering av reglement for Kontrollutvalget i Alta 

kommune  

 

Vedtak: 

Sak om reglement for kontrollutvalget i Alta kommune settes på saksliste til neste møte.  

 

Behandling:  

Forslag fra leder i kontrollutvalget: 

Sak om reglement for kontrollutvalget i Alta kommune settes på saksliste til neste møte.  

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 

Sekretariatets forslag til vedtak:  

Referatsak 6/25 tas til orientering. 

 

Referatsak 7/25  
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PS 23/25 Kontrollutvalget - Oppfølging av gjennomført forvaltningsrevisjon av 

vaktmestertjeneste  

 

Vedtak:  

Referatsak 7/25 tas til orientering 

 

Behandling:  

Sekretariatets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  

 

Sekretariatets forslag til vedtak: 

Referatsak 7/25 tas til orientering 

 

 

 

Møtet hevet k. 14.15 

 

 

 

 

Marianne Haukland /sign.  Otto Erik Aas/sign. Alf Bjørn/sign.  

leder nestleder Medlem 

   

   

Ronny Kristiansen/ sign.  Beate Digre /sign.  Inger Lise Balandin/ sign.  

varamedlem varamedlem varamedlem 

   

   

  Anne Berit Bæhr / sign.  

  rådgiver/sekretær 

 


